
Žalostna podoba
naših otroških igrišč

V tednu otroka se je v uredništvu oglasilo kar nekaj občank in
občanov, ki jih je nekoliko spodbudila tudi zadnja septembrska
itevilka Naše skupnosti in so nam naštevali, kaj vse bi morali v naši
občini storiti, da bi bilo otrokom lepše. Zanimivo, da so se skoraj vse
pripombe dotaknile razmer na naših otroških igriščih. Dejali so, da
so razmere takšne, da morajo starši otroke obvarovati predvsem
otroških igriSč, ker jim tam grozi največ nevarnosti. Bolezni zaradi
iztrebkov psov v naših peskovnikih, na tratah in zelenicah, celo na
pločnikih. Tobogani so razklani, preluknjani in podobno nevarni.
Podobno je z drugimi igrali. V uredništvo nam je prav tedaj naš
znanec Hvastija prinesel zajeten snopič fotografij o igralih v Stepanj-
skem naselju. Vendar bi prav take fotografije lahko posneli tudi
v drugih stanovanjskih soseskah. Rast, ki ima v skrbi največ otroških
igrišč in počivališč, ne more sproti dohajati razdiralne dejavnosti
odraičajoče mladine. V nekoliko boljšem položaju so le otroška
igriiča, ki so v neposredni skrbi ier varstvu hišnih svetov. Kako
ohraniti igrala varna, je torej mnogo težje vprašanje, kot je to videti
na prvi pogled in ob belem dnevu.
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